
Več zanimanja
za kadrovsko politiko
Čeprav so delegati zbora združenega dela občinske skupjčine, ki je tokrat

tako kot dnjžbenopolitični zbor in zbor krajevnih skupnosti zasedal na samo-
stojni seji, šele 10. devembra obravnavali uresničevanje dnubenega dogovora
o kadrovski politiki v naši občini v prvi poloviri letošojega leta, pa to nikakor ni
zmanjšalo zanimanja za to problematiko. Uvodni ugolovitvi Karle Novakove,
vodje sluibe za kadrovske zadeve pri obfinski skupičini, da sicec uresničujemo
družbeni dogovor, vendar ne dovolj hitro in učinkovtto, so delegati združenega
dela dodali šc precej svojih. To pa kaže, v nasprotju s prejšnjimi leti, koje bilo
pri tej točki dnevnega reda vedno bolj malo razprave, povečano zanimanje za
kadrovsko politiko, čemur je med dnigim vzrok tudi manj^e zaposlovanje.

(Nadaljevanje na 2. strani)



(Nadaljevanje s 1. strani)
Zadnji podatki kažejo, da še

vedno zaposlujemo preveč, nek valifi-
ciranih delavcev, ki pa jim ne mo-
remo nuditi primernih življenjskih
razmer. Za prihodnje leto je predvi-
deno, da se bo število novozaposle-
nih povečalo le za 1,5 odstotka, kar
je za pol odstotka manj kot letos.
Zato je pričakovati, da bo število de-
lavcev brez zaposlitve še naraščalo.
Po podatkih s konca junija letos je
bilo v naši občini 195 brezposelnih
delavcev. Kljub zmanjšanemu zapo-
slovanju pa v Indosu, je povedal de-
legat iz te delovne organizacije, ne
morejo dobiti dovolj delavcev kovi-
narskih poklicev.

Tesno povezano z zaposlovanjem
je tudi uresničevanje samouprav-
nega sporazuma o minimalnih stan-
dardih za kultume in življenjske ra-
zmere pri zaposlovanju delavcev, ki
pa ga v naši občini še ni podpisalo 25
delovnih organizacij. Med vzroki za
tako obnašanje omenjajo predvsem
pomanjkanje denarja, so pa tudi
taki, ki za obstoj tega sporazuma
sploh ne vedo, kar je bilo slišati tudi
na tej seji.

V zvezi s tem je delegat iz Papir-
nice Vevče poročal, da so pri njih v
okviru osnovne organizacije sindi-
kata že pogovarjali o tem, da bi ra-
zmere delavca, ki prosi za zaposlitev,
preverjali tudi sami. Hkrati pa se je
taisti delegat zavzel, da bi bil dovo-
ljen uvoz tiste opreme, s katero je
moč nadomestiti več delavcev.

Med pomembnejše točke dnev-
nega reda je na sejah vseh treh zbo-
rov sodila tudi obravnava poročila
ope rativnega odbora za gradnjo ob-
jektov iz sredstev II. samoprispevka
v naši občini. Zaradi podražitev pri
gradnjah, prepočasnega dogovarja-
nja glede uporabe denarja, ki je bil

letos zbran nad dogovorjenim zne-
skom v sisih družbenih dejavnosti
in zaradi prepoznega pokrivanja ob-
veznosti nekaterih od teh sisov, pri-
haja do resnega pomanjkanja de-
narja pri gradnji teh poslopij. Zato
ga je seveda treba zagotoviti dodat-
no.

Zato so delegati zbora združenega
dela, potem, ko so potrdili poročilo
operativnega odbora, sprejeli več
sklepov, ki naj bi pripomogli k od-
pravi teh napak. Zbor združenega
dela je priporočil vsem podpisnikom
sporazumov sisov družbenih dejav-
nosti, da čimprej sprejmejo sklcp, s
katerim bodo višek denarja v teh
sisih namenili za II. samoprispevek.
Obenem pa naj bo do prihodnje seje
zbora pripravljen seznam tistih, ki še
niso obravnavali prenosa teh viškov
na skupnost II. samoprispevka.

Zbor združenega dela je, podobno
kot zbor krajevnih skupnosti, pripo-
ročil, naj bodo zemljišča, namenjena
za gradnjo teh postopij, hitreje ko-
munalno urejena, gtede financiranja
transformatorske postaje v Hrišici
pa je treba ugotoviti, ali je to v pri-
stojnosti mesta ali občine. Občinski
komunalni skupnosti so priporočili,
da v svoj načrt vključi gradnjo kana-
lizacije za W Z Hruiica. O III. sa-
moprispevku, ki ga predvidevamo v
prihodnjem letu, pa je bilo rečeno,
naj bo v njem predvidenih čimveč
takih poslopii, kakršne smo že gradi-
1L, ne pa da isčemo nove rešitve.
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